
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Dato  Tidspunkt Sted Gæst: Afdelingsleder Sigrid Høgh-

Lefholm  20. august 2018 17.30 Mølleholmskolen 

  

 Dagsorden Kommentar til dagsordenpunktet 

1. Valg af mødeleder og nyhedsbrevskribent Afbud fra: Per, Rikke, Jeanne, Tina 

Mødeleder: Zanne 

Nyhedsbrevskribent: Zanne 

2. Godkendelse af dagsorden og referat (10 

min) Julie 

Punkt udsættes til det kommende 

skolebestyrelsesmøde. 

Det kan være svært, at forstå konteksten af et 

beslutningsrefereat, derfor en opfordring til at referatet 

får lidt mere fylde. 

3. 

 

 

Meddelelser: (20 min) 

Formand 

Ledelse 

Medarbejdere 

H-sporet og SFO 

Elevrådet 

Andre 

Formanden: Julie har  

Ledelse: Orientering om kompetenceudvikling for 

lærere, pædagoger og ledelsen. 

Medarbejdere: Der skal ansættes 3 nye pædagoger i 

SFO’en 

Elevrådet: Ingen meddelelser idet elevrådet ikke har 

afholdt møde endnu. De forventer at ha’ afholdt møde 

inden det næste skolebestyrelsesmøde d. 18/9 2018, så 

de ved det møde kan fortælle om elevrådets arbejde. 

4. 

B 

Mødeplan for bestyrelsen skoleåret 18/19 

Julie 

 

Se bilag. 

Møderækken er godkendt. 

5. 

D 

Svar fra borgmesteren Se bilag. 

Drøftelser tager udgangspunkt i de tre indsatsområder: 

1. Klassekvotient: Det opleves som uhensigtsmæssigt, 

at reglen om klassekvotienten rammer familier, der har 

et barn på Mølleholmskolen, men som ikke kan få en  

søskende til det barn, der går på en anden skole, ind på 

Mølleholmskolen.   

2. SSP: det aftales, at Sigrid holder Julie orienteret. 

3. Integrationsprojekt: jf. borgmesterens svar vil 

skolens ledelse på et senere tidspunkt drøfte med 

skolebetyrelsen, hvordan indsatsen skal være i 

indeværende skoleår. 

6. 

D 

Røgfri skoletid (30 min)  

Per 

Bestyrelsen har på et tidligere møde besluttet at 

Mølleholmskolen skal være røgfri. Processen frem til 

beslutning herom skal rammesættes. Se 

www.udentobak.dk 

 

PUNKTET ER UDSAT TIL MØDET D. 18/9 2018 

http://www.udentobak.dk/
http://www.udentobak.dk/


 

 

Julie T. Pedersen, formand 

 

 

7. 

B 

Planlægning af årets fokusområder 

Julie 

Forældremødet – hvad skal bestyrelsen have i fokus på 

møderne? 

Det besluttes, at skolebestyrelsen ikke er repræsenteret 

ved de kommende forældremøder på samtlige årgange. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at arbejde med, hvordan de 

bliver mere synlige for hele forældregruppen på 

Mølleholmskolen. 

 

8. 

D 

Forældresamarbejdet 

Julie 

Generel drøftelse af skolebestyrelsens ønsker til 

forældresamarbejdet, forældre – forældre imellem og 

skole - hjem imellem 

 

Der ønskes, at ledelsen drøfter retningslinjer for lærere 

og pædagogers valg af indhold på forældremøderne. 

Der ønskes, at ledelsen drøfter muligheden for at 

ledelsen sætter rammerne for forældremødernes 

placering for skoleåret 2019/20.  Der henstilles til, at 

foældrene får mødetidspunktet at vide i god tid inden 

mødet. Dette for at understøtte forældrenes 

deltagelsesmulighed. 

 

Indholdet på forældremøderne: Skolebestyrelsen 

påpeger, at forældrene ønsker at blive inddraget i 

højeres grad, de er ikke interesserede i at få 

gennemgået årsplanen – den kan man selv orientere sig 

i. 

Katalog med ”idebank” til gode sociale arrangementer, 

samt beskrivelse af forventinger til forældrerådene. 

Zanne laver et oplæg til kataloget til det kommende 

skolebestyrelsesmøde, tirsdag d. 18/9 2018. 

9. 

 

Nyhedsbrev/kommunikation Ikke noget relevant at kommunikere ud i et nyhedsbrev. 

10. 

 

Punkter til næste møde • Røgfri skoletid 

• Forældresamarbejdet, herunder katalog til 

forældrene. 

• Kantinens udvalg 

• Personaletrivsel 

 

11. Evt.  

 


